



Seen for legalization:

1. the signature of Jan Rudolph Muller, born in Amersfoort, the Netherlands, on May 20, 1964, identified by me Paul Alexander Joost Westhoff, civil law notary in Amsterdam, the Netherlands, (hereinafter the "notary"); and
2. the signature of Thomas Hartnett, born in Springfield, Massachusetts, United States of America, on July 4, 1964, identified by me, notary.

This statement explicitly contains no judgment as to the contents of the attached document.

Amsterdam, the Netherlands, April 10, 2017.



APOSTILLE

Convention de La Haye du 5 octobre 1961

1. Country: THE NETHERLANDS
This public document
2. Has been signed by: mr. P.A.J. Westhoff
3. Acting in the capacity of: civil law notary in Amsterdam
4. Bears the seal/stamp of:
mr. P.A.J. Westhoff
Certified
5. At Amsterdam
6. On 11 april 2017
7. By the clerk of the Court of Amsterdam
8. No
9. Seal/Stamp: 017380
10. Signature
mw. L.G. van der Horst



Nostrum Oil & Gas Coöperatief UA
cooperative number 590631/ номер кооператива 590631

Registered office: Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Amsterdam, The Netherlands/ Юридический адрес:
Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Амстердам, Нидерланды,

Registered with the trade register of the Dutch Chamber of Commerce under number 59017376/
Зарегистрирована в торговом реестре Торговой палаты Нидерландов под номером 59017376

**RESOLUTION OF THE SOLE PARTICIPANT OF
ZHAIKMUNAI LIMITED LIABILITY PARTNERSHIP**

**РЕШЕНИЕ ЕДИНСТВЕННОГО УЧАСТНИКА ТОВАРИЩЕСТВА С ОГРАНИЧЕННОЙ
ОТВЕТСТВЕННОСТЬЮ ЖАИКМУНАЙ**

10 - 4 - 2017

10 - 4 - 2017 7.

Nostrum Oil & Gas Coöperatief U.A., a cooperative organized and existing under the laws of the Netherlands, having its corporate seat in Amsterdam, the Netherlands, with address Gustav Mahlerplein 23 B, 1082 MS, Amsterdam, the Netherlands, registered with the trade register of the Dutch Chamber of Commerce under number 59017376 (the "Cooperative"), being the sole participant of **Zhaikmunai Limited Liability Partnership**, a legal entity established under laws of Kazakhstan (business identification number (BIN) 970340003085), located at 090000, Republic of Kazakhstan, West-Kazakhstan region, city of Uralsk, 43/1 Alexandr Karev Street (the "Partnership"),

Nostrum Oil & Gas Coöperatief U.A., кооператив, созданный и действующий в соответствии с законодательством Нидерландов, с офисом, расположенным по адресу: Gustav Mahlerplein 23 B, 1082 MS, Amsterdam, the Netherlands, (Нидерланды, Амстердам) зарегистрированный в торговом реестре Нидерландской Торговой Палаты под номером 59017376 (далее "Кооператив"), являющийся единственным участником **Товарищества с Ограниченной Ответственностью «Жаикмунай»**, юридическим лицом, созданным в соответствии с Законодательством Казахстана (бизнес идентификационный номер (БИН) 970340003085), расположенный по адресу 090000, Республика Казахстан, Западно-Казахстанская обл., г. Уральск, ул. Александра Карева 43/1 (далее "Товарищество"),

WHEREAS the Cooperative holds 100% participatory interest in the charter capital of the Partnership,

ПОСКОЛЬКУ Кооператив владеет 100% долевого участия в уставном капитале Товарищества,

adopts the following **RESOLUTION**:

принято следующее **РЕШЕНИЕ**:

1. To approve the Partnership's audited financial statements for 2016.
2. To ratify the appointment of Ernst & Young LLP as auditors of the Partnership for the financial year 2016 on terms separately approved.
3. To approve the entry into a long term contract of sublease with Nostrum Associated

1. Утвердить проверенные финансовые отчетности Товарищества за 2016г.
2. Ратифицировать назначение ТОО «Ernst & Young» в качестве аудиторов Товарищества на финансовый 2016 год на условиях, утвержденных отдельно.
3. Утвердить заключение долгосрочного договора субаренды с ТОО «Nostrum

Nostrum Oil & Gas Coöperatief UA
cooperative number 590631/ номер кооператива 590631

Registered office: Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Amsterdam, The Netherlands/ Юридический адрес:
Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Амстердам, Нидерланды,

Registered with the trade register of the Dutch Chamber of Commerce under number 59017376/
Зарегистрирована в торговом реестре Торговой палаты Нидерландов под номером 59017376

Investments LLP entitling «Nostrum Associated Investments» LLP to space within the leased offices of the Partnership, on terms to be agreed between the General Director of «Nostrum Associated Investments» (Нострум Ассошиэйтед Инвестментс) and the General Director of the Partnership.

Associated Investments» (Нострум Ассошиэйтед Инвестментс), дающего право Товариществу располагаться в арендуемых офисах Товарищества на условиях, которые будут согласованы между Генеральным Директором «Nostrum Associated Investments» (Нострум Ассошиэйтед Инвестментс) и Генеральным Директором Товарищества.

For and on behalf of Nostrum Oil & Gas Coöperatief U.A.:

От имени и по поручению Nostrum Oil & Gas Coöperatief U.A.:



Jan-Ru Muller / Ян-Ру Мюллер

Director /Директор



Thomas Hartnett / Томас Хартнетт

Director /Директор



Seen for legalization:

1. the signature of Jan Rudolph Muller, born in Amersfoort, the Netherlands, on May 20, 1964, identified by me Paul Alexander Joost Westhoff, civil law notary in Amsterdam, the Netherlands, (hereinafter the "notary"); and
2. the signature of Thomas Hartnett, born in Springfield, Massachusetts, United States of America, on July 4, 1964, identified by me, notary.

This statement explicitly contains no judgment as to the contents of the attached document.

Amsterdam, the Netherlands, April 10, 2017.



APOSTILLE

Convention de La Haye du 5 octobre 1961

1. Country: THE NETHERLANDS
This public document
2. Has been signed by: mr. P.A.J. Westhoff
3. Acting in the capacity of: civil law notary in Amsterdam
4. Bears the seal/stamp of:
mr. P.A.J. Westhoff
Certified
5. At Amsterdam
6. On 11 april 2017
7. By the clerk of the Court of Amsterdam
8. No:
9. Seal/Stamp: 017379
10. Signature
mw. L.G. van der Horst



Nostrum Oil & Gas Coöperatief UA

cooperative number 590631/ номер кооператива 590631

Registered office: Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Amsterdam, The Netherlands/ Юридический адрес:
Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Амстердам, Нидерланды,

Registered with the trade register of the Dutch Chamber of Commerce under number 59017376/
Зарегистрирована в торговом реестре Торговой палаты Нидерландов под номером 59017376

**RESOLUTION OF THE SOLE PARTICIPANT OF
ZHAIKMUNAI LIMITED LIABILITY PARTNERSHIP**

**РЕШЕНИЕ ЕДИНСТВЕННОГО УЧАСТНИКА ТОВАРИЩЕСТВА С ОГРАНИЧЕННОЙ
ОТВЕТСТВЕННОСТЬЮ ЖАИКМУНАЙ**

10-4-2017

10-4-2017 7-

Nostrum Oil & Gas Coöperatief U.A., a cooperative organized and existing under the laws of the Netherlands, having its corporate seat in Amsterdam, the Netherlands, with address Gustav Mahlerplein 23 B, 1082 MS, Amsterdam, the Netherlands, registered with the trade register of the Dutch Chamber of Commerce under number 59017376 (the "Cooperative"), being the sole participant of **Zhaikmunai Limited Liability Partnership**, a legal entity established under laws of Kazakhstan (business identification number (BIN) 970340003085), located at 090000, Republic of Kazakhstan, West-Kazakhstan region, city of Uralsk, 43/1 Alexandr Karev Street (the "Partnership"),

Nostrum Oil & Gas Coöperatief U.A., кооператив, созданный и действующий в соответствии с законодательством Нидерландов, с офисом, расположенным по адресу: Gustav Mahlerplein 23 B, 1082 MS, Amsterdam, the Netherlands, (Нидерланды, Амстердам) зарегистрированный в торговом реестре Нидерландской Торговой Палаты под номером 59017376 (далее "Кооператив"), являющийся единственным участником **Товарищества с Ограниченной Ответственностью «Жаикмунай»**, юридическим лицом, созданным в соответствии с Законодательством Казахстана (бизнес идентификационный номер (БИН) 970340003085), расположенный по адресу 090000, Республика Казахстан, Западно-Казахстанская обл., г. Уральск, ул. Александра Карева 43/1 (далее "Товарищество"),

WHEREAS the Cooperative holds 100% participatory interest in the charter capital of the Partnership,

ПОСКОЛЬКУ Кооператив владеет 100% долевого участия в уставном капитале Товарищества,

adopts the following **RESOLUTION**:

принято следующее **РЕШЕНИЕ**:

1. To approve the Partnership's audited financial statements for 2016.
2. To ratify the appointment of Ernst & Young LLP as auditors of the Partnership for the financial year 2016 on terms separately approved.
3. To approve the entry into a long term contract of sublease with Nostrum Associated

1. Утвердить проверенные финансовые отчетности Товарищества за 2016г.
2. Ратифицировать назначение ТОО «Ernst & Young» в качестве аудиторов Товарищества на финансовый 2016 год на условиях, утвержденных отдельно.
3. Утвердить заключение долгосрочного договора субаренды с ТОО «Nostrum

Nostrum Oil & Gas Coöperatief UA
cooperative number 590631/ номер кооператива 590631

Registered office: Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Amsterdam, The Netherlands/ Юридический адрес:
Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Амстердам, Нидерланды,

Registered with the trade register of the Dutch Chamber of Commerce under number 59017376/
Зарегистрирована в торговом реестре Торговой палаты Нидерландов под номером 59017376

Investments LLP entitling «Nostrum Associated Investments» LLP to space within the leased offices of the Partnership, on terms to be agreed between the General Director of «Nostrum Associated Investments» (Нострум Ассошиэйтед Инвестментс) and the General Director of the Partnership.

Associated Investments» (Нострум Ассошиэйтед Инвестментс), дающего право Товариществу располагаться в арендуемых офисах Товарищества на условиях, которые будут согласованы между Генеральным Директором «Nostrum Associated Investments» (Нострум Ассошиэйтед Инвестментс) и Генеральным Директором Товарищества.

For and on behalf of Nostrum Oil & Gas Coöperatief U.A.:

От имени и по поручению Nostrum Oil & Gas Coöperatief U.A.:



Jan-Ru Muller / Ян-Ру Мюллер

Director /Директор



Thomas Hartnett / Томас Хартнетт

Director /Директор